
                                                                                                                                                                                                      

Protokół Nr XXVIII/16 

z Sesji Rady Gminy  Iłowo-Osada 

odbytej dnia 9 grudnia  2016 roku 

w Sali Sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Iłowie-Osadzie 

pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Gminy 

Pani Teresy Świątkowskiej. 

 

        Obrady rozpoczęto o godz.10 - tej minut dwie, a zakończono o godz.11– tej. Stan 

radnych 15- tu, obecnych na sesji 14- tu radnych.  Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Pan 

Cichocki Sebastian, Sekretarz Gminy Pan Wiśniewski Marek, Skarbnik Gminy Pani Roda 

Irena, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iłowie –Osadzie Pan Wilgowicz 

Piotr, Kierownik Referatu Edukacji, kultury i zdrowia Pan Czajkowski Zbigniew, 

Wicedyrektor  Zespołu Szkół Nr 1 w Iłowie-Osadzie Pan Wierzchucki Marek, Wicedyrektor 

Zespołu Szkół Nr 2 w Narzymiu Pan Steyka Adam, Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Iłowie-Osadzie Pani Engelard Halina, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu Pan 

Olszewski Piotr, Przedstawiciele Izby Rolniczej, pracownicy Urzędu Gminy oraz Sołtysi, 

mieszkańcy. 

          Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska. 

Przewodnicząca Rady Gminy powitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników 

Urzędu Gminy, Sołtysów. 

Stwierdziła quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał (obecnych 14-tu 

radnych).  

Ad. pkt. 2 

           Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała  radnych, że porządek obrad pozostaje 

bez zmian.   

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem porządku 

obrad. „Za” przyjęciem porządku obrad głosowało -14-tu radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

             Porządek obrad XXVIII Sesji Rady Gminy został przyjęty w następującym 

brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie propozycji do zmiany porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XXVII  Sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego szczegółowe warunki udzielania stypendium Wójta Gminy Iłowo-
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Osada za wyniki w nauce oraz jednorazowej nagrody finansowej, 

formy i zakres tej pomocy oraz tryb postępowania. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych prowadzonych na terenie 

Gminy Iłowo-Osada oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i 

wykorzystania dotacji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: wspólnej obsługi finansowej, administracyjnej i 

organizacyjnej jednostek organizacyjnych gminy 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Statutu Gminy Iłowo-Osada 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Iłowo-Osada na lata 2016-2028 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2016 rok.   

10. Informacja Wójta z realizacji uchwał Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

11. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

Ad. pkt 3. 

Przewodnicząca Rady  poinformowała, że protokół z XXVII   Sesji Rady Gminy został 

sporządzony w terminie i był dostępny do wglądu u pracownika obsługującego Radę. Do 

chwili rozpoczęcia obrad nie zgłoszono uwag do  protokołu. Przewodnicząca Rady zwróciła 

się do radnych, kto jest za przyjęciem protokołu. 

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 14-tu  radnych. 

Ad. pkt 4.        

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały w 

sprawie przyjęcia Regulaminu określającego szczegółowe warunki udzielania stypendium 

Wójta Gminy Iłowo-Osada za wyniki w nauce oraz jednorazowej nagrody finansowej, formy 

i zakres tej pomocy oraz tryb postępowania.  

Głos zabrał Pan Czajkowski Zbigniew Kierownik Referatu Edukacji, kultury i zdrowia,  

który poinformował że projekt uchwały był omawiany na komisjach. Czy Państwo Radni  

mają jakieś zapytania? 

Zapytań nie było. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk. Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało – 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XXVIII/158/16. 

Ad. pkt 5.    

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych 

prowadzonych na terenie Gminy Iłowo-Osada oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji.  

Głos zabrał Pan Czajkowski Zbigniew, który poinformował że projekt uchwały był 

omawiany szczegółowo na komisjach. Czy są jakieś zapytania? 

Zapytań nie było.  

Przewodnicząca zwróciła się do przewodniczących Komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk. Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało – 14 -tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XXVIII/159/16. 

Ad. pkt 6.  

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: wspólnej obsługi 

finansowej, administracyjnej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych gminy. 

Pan Czajkowski Zbigniew poinformował, że gmina organizuje wspólną obsługę finansową  

i administracyjną, którą są objęte jednostki oświatowe. Projekt uchwały był omawiany na 

wszystkich komisjach. Czy są jakieś zapytania? 

Zapytań nie było. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk. Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 14 - tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XXVIII/160/16. 

Ad. pkt 7. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany Statutu Gminy 

Iłowo-Osada. 

Głos zabrał Pan Antoszewski Mirosław radca prawny, który odniósł się do postulatu radnych 

zgłoszonych na komisjach, odnośnie zmiany w punkcie 4, aby był zapis że nośnik z 

nagraniem przechowuje się do końca kadencji rady gminy. Taki zapis jest słuszny i możemy 

dokonać tej zmiany w tym punkcie. 
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Przewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących komisje o przedstawienie 

wypracowanych stanowisk. Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt uchwały pod głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XXVIII/161/16. 

Ad. pkt 8.       

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada na lata 2016-2028. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych czy są jakieś zapytania do Pani Skarbnik.  

Zapytań nie było. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XXVIII/162/16. 

Ad. pkt 9. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu 

Gminy na 2016 rok. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych czy są jakieś zapytania do Pani Skarbnik.  

Zapytań nie było. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do przewodniczących komisji o opinię. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 14-tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XXVIII/163/16. 

Ad. pkt 10. 

Sekretarz Gminy Pan Wiśniewski Marek przedstawił informację Wójta z realizacji uchwał  

w okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Głos zabrał Wójt Gminy Pan Cichocki Sebastian, który poinformował w następujących 

sprawach: 

-  Dnia 10.12.2016 r. będzie kino objazdowe w Iłowie. Zostaną wyświetlone filmy „Wołyń”  

i bajki dla dzieci, 

- odbyła się debata odnośnie posterunku w Iłowie, spotkanie u Komendanta Wojewódzkiego 

Policji, odnośnie posterunku zostało złożone wspólne pismo Starosty i Wójta Gminy Iłowo-

Osada, 

- skończyła się procedura odnośnie projektu na zajęcia dodatkowe dla Szkoły Podstawowej 

w Białutach. Projekt będzie trwał dwa lata i będzie realizowany od lutego. 
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- Dzięki informacjom zebranym przez sołtysów i radnych, są opracowane  projekty 

  14 zatok autobusowych na trasie Kisiny – Mławka, 

- zakończył się remont gabinetu stomatologicznego w Iłowie. Został ogłoszony konkurs  

na świadczenie usług stomatologicznych, 

- na stronie internetowej urzędu została utworzona zakładka „Adopcja psów”. 

Ad.pkt.11. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację o działaniach podejmowanych   

w okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.pkt.12. 

Nie było. 

Ad.pkt.13. 

Radny Pan Brzeziński Włodzimierz odniósł się do karetki pogotowia. Na poprzedniej sesji 

był Wójt Gminy Rybno i zapewniał, że nie zabiorą nam karetki. Według informacji jakie do 

mnie dotarły  22 listopada został utworzony nowy plan, który został przesłany do wojewody  

i od 1 stycznia 2017 roku karetka będzie przesunięta z Działdowa do Rybna. 

Głos zabrał Wójt Pan Cichocki Sebastian, który poinformował że jest w stałym kontakcie ze 

Starostą. Starosta opiniuje plan rozmieszczenia karetek. Rozmawiałem ze Starostą 

zapewniał, że będzie opiniował negatywnie. Jestem przeciwko, żeby nam zabierać karetkę.   

Głos zabrał Radny Powiatu Działdowskiego Pan Gawenda, który zwrócił uwagę, że to 

Minister Zdrowia ma zaopiniować plan i to Minister musi się w tej sprawie wypowiedzieć. 

Miejmy nadzieję, że Minister zaopiniuje negatywnie. Najbardziej na zmianie planu straci 

gmina Iłowo. 

Głos zabrała Radna Pani Piekarska Ewa, która zwróciła się z zapytaniem odnośnie  

lokalizacji posterunku policji - miałby by to być budynek po Cargo. Cargo wyraziło zgodę, 

czy nie należałoby jednak wystąpić do nieruchomości o taką zgodę.  

Głos zabrał Wójt Gminy- jest to obiekt zabytkowy, aby dokonać remontu potrzebna będzie 

zgoda konserwatora, może adaptacja tych pomieszczeń będzie zbyt kosztowna. Są różne 

propozycje lokalizacji np. pomieszczenia w kościele ewangelickim, albo może pobudować 

nowy obiekt- nawet taki wariant. 

Głos zabrał Pan Wiśniewski Marek Sekretarz Gminy, który wyjaśnił że gmina zwracała się z 

pismem do PKP nieruchomości w Gdańsku. Mamy ich przyzwolenie na wydzierżawienie ale 

dopiero po przejęciu pomieszczeń protokołem od firmy.    

Na zakończenie sesji Wójt Gminy przedstawił prezentację multimedialną, w której 

podsumował działania jakich dokonał  przez 2 lata sprawowania władzy. 
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Przewodnicząca Rady złożyła obecnym na sesji życzenia świąteczne, życząc wszystkim 

zdrowych i pogodnych Świąt Bożego Narodzenia.   

Na tym porządek obrad został wyczerpany. Przewodnicząca Rady Gminy  

Pani Teresa Świątkowska zamknęła obrady  XXVIII Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada. /11
00

/ 

  

Protokołowała:                                                             Przewodniczący Rady Gminy 

R. Biełkowska                                                                       Teresa Świątkowska                          

 


